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Abstract (en)
[origin: US4664225A] A panel (6) has a flap (9) for closing a person-passing opening (4') (e.g. leading into a ladder cage (4)) and is pivotally
mounted to one of the risers of the ladder (1). A locking element (10) having a padlock-receiving hole (12) is pivotally mounted on the other riser (2)
and is connected by a first link (14) to an intermediate lever (16) having a finger (23) for holding the panel (6) in its closed position, said intermediate
lever being operable from inside the cage (24) by means of an operating lever (21).

Abstract (fr)
Dispositif pour condamner l'accès aux échelles à crinoline. Un panneau (6) muni d'un disque (9) d'obturation de la crinoline (4) est monté pivotant
sur un montant de l'échelle (1) et un élément de verrouillage (10) ayant un trou de cadenas (12) est monté pivotant sur le montant (2) opposé pour
être réuni par une première biellette (14) à un levier intermédiaire (16) à doigt d'arrêt (23) du panneau (6) fermé, ce levier (16) étant manoeuvrable
de l'intérieur de la crinoline (4) à l'aide d'une levier de manoeuvre (21).
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